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Datum : 16 februari 2024 

Tijd : 09:30 uur 

Locatie : TEAMS 

Kopie naar :  

Opgesteld door : Mw. S. Zenden 
 

Aanwezig : Namens gemeente Schouwen-Duiveland: 
Mw. A.M.J. van Burg  
Mw. J.G. Smit 
Dhr. R. de Winter 
Dhr. H. Post 
 
Namens dorpsraad: 
Dhr. J.E. Kelder 
 
Namens de ondernemersvereniging:  
Mw. N.D.A. Bom 
 

Afwezig : Dhr. G.J. Benou 
 

   

      

Nr. 
 

Onderwerp Behandeling / Afspraken Aktie 
door: 

1.  Opening Mw. Van Burg heet alle aanwezigen hartelijk welkom en opent de 
vergadering.  

 

2.  Mededelingen -  

3.  Vaststellen 
agenda en 
verslag vorige 
vergadering d.d. 
19 januari 2024 

Er worden geen wijzigingen of aanvullingen doorgevoerd. De agenda 
is hiermee vastgesteld.  
 
Aanwezigen hebben geen aanvullingen/wijzigingen op het concept 
verslag. Het verslag van 19 januari 2024 is definitief vastgesteld. 

 

4.  Stand van zaken 
projectgroepen 

a. Herinrichting centrum Haamstede 
Het ontwerp verkeersbesluit ligt ter inzage.  
Twee ondernemers uit het centrum hebben al eerder, via een brief, 
bezwaar gemaakt tegen het Definitief Ontwerp centrum Haamstede, 
dat op 19 december jl. door het college is vastgesteld. Echter, dit is 
een niet voor bezwaar vatbaar besluit. Dit is aangegeven en er is 
gewezen op het verkeersbesluit dat ter inzage ligt.  
De dorpsraad en ondernemersvereniging geven aan dat er in het 
dorp een actie is opgestart met een standaard bezwaarschrift, die bij 
de plaatselijke ondernemers afgehaald kan worden en vervolgens 
kan worden ingediend bij de gemeente.  
 
Firma De Voogd (dit is de aannemer van DNWG) zal in maart starten 
met het aanpassen en verleggen van de kabels en leidingen. 
Hierover zullen we actief communiceren via de website van de 
dorpsvisie. Dit werk wordt uitgevoerd, vooruitlopend op de 
werkzaamheden in het najaar, zodat alle werkzaamheden op tijd zijn 
afgerond in voorjaar 2025.   
 
De heren De Winter en Post hebben woensdag a.s. een afspraak 
met het kerkbestuur. Het doel is afspraken te maken over de exacte 
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positie van de kerkmuur en om de opties voor het parkeren op eigen 
terrein te bespreken.  
 
Parkeerterrein Kriekemeet 
De verwachting is dat deze maand de definitieve verklaring van geen 
bedenkingen door de gemeenteraad wordt afgegeven.  
Het streven is in juni te starten met de uitbreiding/realisatie van het 
parkeerterrein. 
 
De omgevingsvergunning voor de situering van de terrassen ligt ter 
inzage.  
 
Hans Boogert is, voor eigen rekening en risico gestart met 
werkzaamheden in het kader van ‘Gat van de Noordstraat’.  
 

b. Herinrichting Kloosterweg 
Het ontwerp verkeersbesluit ligt ter inzage. De voorbereidingen voor 
de aanbesteding zijn gestart via het opstellen van een concept 
inschrijvingsleidraad. 
 
De raadsbehandeling heeft vorige week maandag plaatsgevonden 
en het voorstel is een hamerstuk. De raad besluit eind deze maand 
over extra budget voor het achterstallig onderhoud van het asfalt 
(600.000 euro), de conceptverklaring van geen bedenkingen voor de 
ruimtelijke procedure en het verplaatsen van de komgrens.   
 

c. Pilot Mobiliteitshub 
Deelfietsen 
Er is toegang tot de onlinegegevens over het gebruik van de 
deelfietsen. De gebruiksgegevens worden in de vergadering gedeeld. 
Het gebruik is zeer beperkt. De eigenaar heeft regelmatig werk aan 
de fietsen gehad. Willen we, zolang de hub Kriekemeet nog in 
gebruik is, deze deelfietsen laten staan? Of kunnen deze verwijderd 
worden?  
 
Dhr. Post geeft aan dat het verwijderen van de deelfietsen niet 
verstandig is. Dit haalt het serviceniveau van deze voorziening naar 
beneden. Het is beter om de fietsen te handhaven zo lang als de pilot 
loopt.  
 
Mw. Van Burg merkt op het eens te zijn, de deelfietsen moeten 
behouden blijven. Echter, de ondernemer moet niet voor alle kosten 
opdraaien.  
 
Mw. Smit geeft aan dat het een nadelig punt is dat de fiets niet op 
een andere locatie ingeleverd kan worden. De deelfietsen 
verwijderen is geen goed idee. Het moet een middel zijn dat helpt in 
het goed bereiken van je bestemming.  
 
Mw. Bom concludeert dat door het niet kunnen inleveren van de fiets 
op een andere locatie, de deelfiets op dit moment geen kans van 
slagen heeft.  
 
Dhr. De Winter vult aan dat een ander bijkomend nadeel 
waarschijnlijk is dat de fietsen niet elektrisch zijn. Dat stimuleert het 
gebruik ook niet.  
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De stuurgroep heeft besloten de deelfietsen te behouden.  
De pilot is formeel verlopen op 1 oktober 2023, maar de 
voorzieningen van de hub houden we zoveel mogelijk in stand.   
Dhr. De Winter zal dit terugkoppelen aan collega August Eggebeen.  
 
Aan de collega’s van de afdeling verkeer wordt gevraagd de 
mogelijkheden naar Geo-fencing (het achterlaten van de deelfiets op 
een andere locatie dan waar je deze hebt opgehaald) te 
onderzoeken, alsmede de mogelijkheden voor het inzetten van 
elektrische fietsen.  
 
I&O onderzoek 
Het I&O onderzoek is vrijgegeven.  
De subsidie afhandeling moet voor 1 april a.s. geregeld zijn.  
 
Het OPOV (reizigers adviesorgaan voor het openbaar vervoer in 
Zeeland) heeft de rapportage ook ontvangen en besproken. De 
provincie heeft contact met het OPOV.  
 
Overig 
Mw. Smit geeft aanvullend aan dat er overleg over de nieuwe 
concessie is en de gemeente wordt hier nu meer bij betrokken. Onze 
inzet is om te bekijken of de Interliner doorgetrokken kan worden. 
Daarmee kan ook Renesse weer gekoppeld worden aan Burgh-
Haamstede.  
 
Dhr. Kelder geeft aan dat de dorpsraad via Aad Kouwenhoven zal 
inspreken bij een vergadering van Provinciale Staten op korte 
termijn.  
 

d. Speelvoorziening  
De aanleg zal starten in april.  
 
Er zijn afspraken gemaakt met de pachter over de indeling van het 
perceel en de afscherming van de speelvoorziening.  
 
Dhr. Kelder vraagt of er aandacht wordt besteed aan de opening van 
de speelvoorziening.  
Dhr. De Winter zal dit opstarten met Kevin Murphy (lid projectgroep), 
zodat de scholen ook op tijd betrokken worden.  
 

e. Kunst, Cultuur en Erfgoed 
Marco van Vulpen heeft mondeling toegezegd dat hij tot eind van het 
jaar wil aanblijven, om de werkzaamheden goed af te ronden.  
In de volgende stuurgroep kunnen we deze verlenging formeel 
accorderen.  
 
Marco van Vulpen werkt onder andere met de dorpsraad samen aan 
het formaliseren van het cultuurplatform.  
Dhr. Kelder geeft aan dat er naar een goede oplossing wordt 
gekeken. Dhr. De Winter pleit ervoor om voor de zomer de 
organisatievorm geformaliseerd te hebben.  
Mw. Van Burg benadrukt te zorgen voor een goede borging voor nu 
en de toekomst en ook voor eventuele andere dorpsraden.  
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Marco van Vulpen wordt gevraagd in de volgende stuurgroep een 
update van de stand van zaken te geven van de organisatievorm 
Cultuurplatform en de projecten/werkgroepen. 
 

f. Woningbouw 
Zeeuwland locaties (Irenestraat, Sluispad) 
Eind februari / begin maart zal het rooien van het groen, voor het 
broedseizoen, alvast worden opgestart. Bewoners worden per brief 
vooraf geïnformeerd over het rooien van groen.  
 
Het streven is begin maart de opdracht aan de aannemer te gunnen.  
 
Zeeuwland locatie (Bernhardstraat/Julianastraat) 
Er ligt een positieve rapportage (ecologische onderbouwing ten 
aanzien van stikstof) van Tauw. Deze ligt nu ter accordering bij de 
provincie.  
 
Na akkoord van de provincie, zal het raadsvoorstel in april aan de 
gemeenteraad worden voorgelegd.  
 
De buurman heeft een conceptovereenkomst voor de grondruil 
ontvangen. Komende week worden de nadere afspraken hierover 
gemaakt.  
 
Bijkerk / de Koebel 
Het einddocument is gereed. Er is nog overleg over stikstof.  
 
De exploitatieovereenkomst wordt opgesteld, hiervoor is iets meer tijd 
nodig, omdat dit de eerste overeenkomst is onder de nieuwe 
Omgevingswet.  
 

g. Kop van Haamstede  
Er zijn gesprekken gevoerd met de directe stakeholders in het 
plangebied.  
 
Op 28 februari a.s. is er een gesprek gepland met de Veiligheidsregio 
Zeeland en in de avond zullen de schetsontwerpen aan de direct 
omwonenden en de voormalige werkgroep gepresenteerd worden.  
 
Op 19 maart a.s. zullen de schetsontwerpen aan het gehele dorp 
gepresenteerd wordt.  
 

h. Inprikker Burgh 
De offerte van Juust wordt een dezer dagen verwacht.  
 
De werkgroep wordt opgestart door de dorpsraad. 
Vertegenwoordiging vanuit OVBH: Niels Groenendijk namens 
bestuur en Marius Landegent namens de ondernemers. 
 

i. Herinrichting Torenweg  
Afgelopen week is er een deeloplevering geweest.  
Ondanks het slechte weer loopt het werk niet veel vertraging op.  

5.  Wat verder ter 
tafel komt 

-   

6. Sluiting Mw. Van Burg dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.  

 


